
Zpráva předsedy KMK – 93.schůze VV ŠSČR (25.11.2014) 

 Úkolem KMK bylo dodat grafický manuál loga do 15. 11. 2014, což s drobným předstihem 

splnila – viz příloha - grafický manuál. Současně začaly probíhat přípravy k ostrému zavedení nového 

loga k 1.2.2015. V průběhu příprav se ukazuje, že např. razítka a některé verze starého loga nesou 

text Czech federation of the Czech Republic, zatímco stanovy svazu určují, že oficiální anglická verze 

je Czech Chess Federation. V rámci příprav a požadavků KMK ještě dořeší jeho anglickou verzi.  

 Komise žádá kolegy, aby dodávali průběžně materiály, kde je zapotřebí logo změnit, abychom 

předešli poněkud typické české vlastnosti řešit vše na poslední chvíli. 

Návrh úkolu: VV ŠSČR ukládá KMK ŠSČR dopracovat a začlenit do grafického manuálu anglickou 

verzi loga Czech Chess Federation. VV apeluje na všechny, kteří používají materiály se starým 

logem, aby včas, nejlépe již nyní, dodali KMK, aby je transformovala do podoby s novým logem. 

Tht extraliga a prezentace svazového šachu 

 KMK by ráda reagovala na množící se nedorozumění a rozdílnost představ ohledně toho, jak, 

kde a co lze z oblasti svazového šach prezentovat v jiných, než šachových mediích. Z tohoto důvodu 

pozvala na úvod schůze Petra Součka, bývalého šéfredaktora Radiožurnálu Českého rozhlasu, 

poradce B@R v oblasti PR sportu a člena KMK, aby osvětlil realistické možnosti, které jsou 

dosažitelné a pomohl se Výkonnému výboru více zorientovat. 

 V tomto kontextu KMK považuje za důležité nastavit v první fázi kvalitní interní zpravodajství 

(tedy web, FB, základna) a jako jeden z příkladů uvede představu toho jak by bylo lze prezentovat 

např. tht extraligu. 

 Ttht extraliga je jednou z nejvyšších výkladních skříní svazu, kterou organizuje a zaštiťuje. Čili 
by bylo dobré, aby mohl prostřednictvím KMK co nejaktuální a nejzajímavější zpravodajství šířit i v 
dalších vnitřních kanálech a měl jistou exkluzivitu. K tomu by potřebovala KMK co „nejžhavější a 
čtivé“ zpravodajství každého kola. Toto by pak mohla aktuálně distribuovat do stávajících 
komunikačních kanálů a lidé by si pomalu zvykli, že nejčerstvější a nejzajímavější informace naleznou 
právě na svazových kanálech. K tomu je potřeba dostávat včas co nejúplnější podklady. 
  To se koneckonců týká i dalších akcí, zastřešovaných svazem. Je dobré si uvědomit, že KMK 
může pracovat a chce pracovat s exkluzivními informacemi aktuálního charakteru, ale bez základních 
informací (co, kdy, kde jak a proč se stalo a na koho se případně obrátit se žádostí o podrobnější 
informace) nemůže žádnou zprávu vytvořit, natož atraktivní čtivý článek. Jejich esenci se pak může 
pokoušet zviditelnit i jinde.   
 
 
Výroční ceny ŠSČR  2014 
 
 Všichni nominanti stihli nominace dodat včas, KMK děkuje za spolupráci. V kategorii Talent 

roku 2014 KMK doporučuje VV schválit oba dva nominované (viz příloha a zdůvodnění TMK).  

Návrh usnesení: VV schvaluje nominaci  výročních cen ŠSČR pro rok 2014. 

 

 



eSports – rekonstrukce webu 

 Úkolem KMK bylo i informovat eSports ohledně situace rekonstrukce webu. Díky 
diplomatickému jednání KMK čeká eSports přes to, že byl vybrán jako vítěz výběrového řízení, na 
další vývoj, bez toho, aniž by zatím uplatňoval nějaký nárok za provedenou práci v rámci příprav či 
projevoval vůli řešit tuto situaci nějakou ne smírčí cestou.  
  
 
 Dále KMK řešila např. ČT V šachu – výpadek speciálu (v jednání), problémy s reklamními 

spoty a jejich přepisy (vyřešeno), příprava smlouvy na příští rok (v jednání),  v rámci současných 

možností a kapacit  zajišťovala zpravodajství na svazovém webu a FB, připravila návrh rozpočtu na 

2015 s odůvodněním, připravuje grafické materiály v souvislosti se změnou loga pro příští rok, 

vypořádala se se všemi  došlými grantovými subjekty r. 2014, pokračuje v budování archivu fotografií  

(autorská práva)…  

 Komise zároveň zpracovává Komunikační plán na rok 2015 viz příloha a žádá kolegy, aby 

s předstihem upozornili na důležité šachové akce, události a projekty, které by rádi zařadili. Akce 

v Komunikačním plánu jsou ty, o kterých bychom informovali i nešachová média. 

Návrh usnesení: VV bere na vědomí zprávu předsedy KMK. 

Milan Šindelář 

Předseda KMK 

 

 

 

 


